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Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 4/06 ze dne 29. 11. 2006 

Přítomní senátoři: P. Boháčová, L. Lev, J. Prokopec, J. Sladovník, J. Vrážel 
Přítomno: 5 senátorů, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 
Omluven: Ing. J. Tlučhoř 
 

Program zasedání: 

1) Zahájení 4. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Přivítání a představení nového člena SK AS FEK ZČU 

3) Navrhované změny ve VJŘ AS FEK ZČU 

4) Různé 

Ad 1) Zahájení 4. zasedání SK AS FEK ZČU  
 
Předseda SK AS FEK ZČU L. Lev přivítal přítomné senátory na čtvrtém zasedání SK AS 
FEK ZČU a seznámil je s programem zasedání. 
 
Návrh: Schválení programu tohoto zasedání. 
Hlasování– pro: 5 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

 

Ad 2) Přivítání a představení nového člena SK AS FEK ZČU 

L. Lev přivítal a představil nového člena SK AS FEK ZČU J. Sladovníka, který vyhrál 
doplňující volby za volební místo Cheb  a obsadil tak místo J. Miloty, který své působení ve 
Studentské komoře AS FEK ZČU ukončil. 

 

Ad 3) Navrhované změny ve VJŘ AS FEK ZČU 
 
Toto zasedání bylo svoláno především z toho důvodu, aby SK AS FEK ZČU prodiskutovala 
navrhované změny ve Volebním a jednacím řádu AS FEK ZČU, které se budou následně 
projednávat na zasedání AS FEK ZČU, a aby zaujala stanovisko vůči některým z nich. 
 
Prvním bodem, kterým se členové SK AS FEK ZČU zabývali, byl návrh na doplnění článku 2. 
odstavce 1. ve znění: „Členy AS FEK ZČU ze studentské části za místo Plzeň volí studenti 
zapsaní ke studiu v plzeňské části FEK. Členy AS FEK ZČU ze studentské části za místo Cheb 
volí studenti zapsaní ke studiu v chebské části FEK.“ 
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L. Lev řekl, že s tímto návrhem zásadně nesouhlasí, protože plzeňský student by měl mít 
právo vybrat si své zástupce i z řad chebských studentů a naopak, jelikož členové Studentské 
komory hájí práva všech studentů bez ohledu na to, jestli studují v Chebu nebo Plzni. Jako 
další důvod uvedl, že jak je známo - podle novely Vysokoškolského zákona již není nutná 
minimální 30% účast všech oprávněných voličů – proto odpadají obavy o nedostatečnou účast 
u voleb. Jako nejzásadnější důvod však vidí celistvost fakulty, která by se přijetím tohoto 
nového znění mohla značně narušit. 
 

S jeho názorem se ztotožnili i všichni ostatní přítomní členové Studentské komory. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU nesouhlasí s návrhem na doplnění článku 2. odstavce 1. ve znění: 
„Členy AS FEK ZČU ze studentské části za místo Plzeň volí studenti zapsaní ke studiu 
v plzeňské části FEK ZČU. Členy AS FEK ZČU ze studentské části za místo Cheb volí 
studenti zapsaní ke studiu v chebské části FEK.“ 
 

Hlasování– pro: 5 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 
 
Jako dalším se SK AS FEK ZČU zabývala návrhem ze stejného článku a odstavce, který se 
týkal ponechání 1 místa v AS FEK ZČU pro doktorandy. 
 

Členové SK AS FEK ZČU diskutovali o tom, že pokud je doktorand studentem, jak stojí ve 
Vysokoškolském zákoně, neměla by mu být přisuzována jiná privilegia. Tedy je především 
studentem bez ohledu na jeho další „fakultní“ aktivity. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU nesouhlasí s návrhem na doplnění článku 2. odstavce 1. ve znění:     
„ Nechat 1 místo v AS FEK ZČU pro doktorandy.“ Ale přiklání se k návrhu ve znění: 
„Ponechat původní ustanovení. Důvod: doktorand má statut studenta.“ 
 

Hlasování– pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 1. Návrh byl přijat. 
 
 
Dále studentští senátoři došli k článku 2. odstavci 3., jehož obsah se týká neslučitelnosti 
členství v AS FEK ZČU s funkcí rektora, prorektora, děkana a proděkanů. Jedním 
z pozměňovacích návrhů bylo do neslučitelnosti s funkcí senátora zahrnout i tajemníka 
fakulty.  
 

P. Boháčová řekla, že nechápe, proč by měl být z funkce senátora vyloučen tajemník fakulty. 
To, co navrhovateli nejspíše vadí, je fakt, že tajemník fakulty je tvůrcem rozpočtu a měl by o 
něm tedy i jako senátor hlasovat a schvalovat ho. Podle ní se ale samozřejmě může tajemník 
tohoto hlasování zdržet. Je přesvědčena, že schvalování rozpočtu není jedinou náplní práce 
senátu, a proto by opravdu tajemníka fakulty z členství v AS FEK ZČU nevylučovala. 
 

L. Lev se s jejím názorem ztotožnil.  
 
Návrh: SK AS FEK ZČU nesouhlasí se zařazením návrhu do článku 2. odstavce 3. ve znění: 
„Neslučitelnost s funkcí tajemníka.“ 
 

Hlasování– pro: 2 hlasy, proti: 2, zdržel se: 1. Návrh nebyl přijat. 
 
 
Dále se SK AS FEK ZČU zabývala tímto návrhem: „Členem AS FEK ZČU může být tatáž 
osoba zvolena i opakovaně.“ 
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Návrh: SK AS FEK ZČU souhlasí s doplňujícím návrhem ve znění: „Členem AS FEK ZČU 
může být tatáž osoba zvolena i opakovaně.“ 
 

Hlasování– pro: 5 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 
 
Následovala diskuse na téma, zda by měl mít člen volební komise možnost navrhovat 
kandidáta.  
 
Návrh: SK AS FEK ZČU souhlasí s návrhem na doplnění článku 3. odstavce 4. ve znění:  
„ Člen volební komise by neměl ani navrhovat kandidáta“. 
 

Hlasování– pro: 2 hlasy, proti: 2, zdržel se: 1. Návrh nebyl přijat. 
 
 
Dalším pozměňovacím návrhem byla věta: „Výsledky voleb včetně příloh podléhají kontrole 
akademické obce a každý člen akademické obce má právo se s nimi na požádání seznámit.“ 
 

J. Prokopec řekl, že se mu nelíbí představa, že by, dá se říci, každý mohl jen tak bezdůvodně 
přijít a chtít otevřít přílohy. K tomuto názoru se až na jednoho připojili i ostatní. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU nesouhlasí s návrhem na doplnění nového odstavce 3. článku 5. ve 
znění: „Výsledky voleb včetně příloh podléhají kontrole akademické obce a každý člen 
akademické obce má právo se s nimi na požádání seznámit.“ 
 

Hlasování - pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 1. Návrh byl přijat. 
 
 
Dále se Studentská komora zabývala otázkou, zda časově omezit možnost náhradníka na 
funkci senátora na jeden rok po volbách v případě, že by došlo k prodloužení volebního 
období. 
 
Návrh: SK AS FEK ZČU nesouhlasí s časovým omezením náhradníka na funkci senátora na 
jeden rok po volbách v případě, že by došlo k prodloužení volebního období (článek 5. 
odstavec 12.). 
 

Hlasování - pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 1. Návrh byl přijat. 
 
 
Dalším doporučením bylo doplnit do článku 6. odstavce 1. tuto větu: „Do předsednictva 
doplnit i doktoranda.“ 

Návrh: SK AS FEK ZČU nesouhlasí s doporučením ve znění: „Do předsednictva doplnit i 
doktoranda.“ ( článek 6 odstavec 1) 
 

Hlasování– pro: 5 hlasů, proti: 0, zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 
 
 
Ad 4) Různé 
 
a) J. Sladovník informoval ostatní studentské senátory o tom, že ho kontaktoval jeden 
z plzeňských studentů, který není spokojený s tím, že plzeňští studenti si v prvním ročníku 
musí zapsat tělocvik, zatímco chebští nic takového nařízeno nemají. Nechápe, proč by měl být 
tělocvik povinný. 
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J. Prokopec řekl, že nechápe, proč mají studenti na jedné straně tělocvik povinný a na druhé 
straně jsou omezeni počtem kreditů za tento předmět. 

SK AS FEK ZČU přinese tento bod do bodu „Různé“ na zasedání  AS FEK ZČU dne 29. 11. 
2006. 
 
b) J. Prokopec řekl, že nechápe, proč už v Tylově ulici není k dispozici kopírka a že by bylo 
vhodné umístit do této budovy automat s nápoji. 
 

Ostatní členové souhlasili. 
 
 
 
SCHVÁLENÁ USNESENÍ: 
 
1)   SK AS FEK ZČU schvaluje program zasedání. 

 
2)   SK AS FEK ZČU nesouhlasí s návrhem na doplnění odstavce 1 článku 2 ve znění: „Členy 

AS FEK ze studentské části za místo Plzeň volí studenti zapsaní ke studiu v plzeňské části 
FEK. Členy AS FEK ze studentské části za místo Cheb volí studenti zapsaní ke studiu 
v chebské části FEK.“ 

 
3)  SK AS  FEK ZČU nesouhlasí s návrhem na doplnění odstavce 1. článku 2.  ve znění:               

„Nechat 1 místo v AS FEK ZČU pro doktorandy.“ Ale přiklání se k návrhu ve znění: 
„Ponechat původní ustanovení. Důvod: doktorand má statut studenta.“ 

 
4)  SK AS FEK ZČU souhlasí s doplňujícím návrhem ve znění: „Členem AS FEK ZČU může 

být tatáž osoba zvolena i opakovaně.“ 
 
5)  SK AS FEK ZČU  nesouhlasí s návrhem na doplnění nového odstavce 3. článku 5. ve 

znění: „Výsledky voleb včetně příloh podléhají kontrole akademické obce a každý člen 
akademické obce má právo se s nimi na požádání seznámit.“ 

 
6)  SK AS FEK ZČU nesouhlasí s časovým omezením náhradníka na funkci senátora na jeden 

rok po volbách v případě, že by došlo k prodloužení volebního období (článek 5. odstavec 
12.). 

7)  SK AS FEK ZČU  nesouhlasí s doporučením ve znění: „Do předsednictva  doplnit i 
doktoranda.“ ( článek 6. odstavec 1.) 

8)  SK AS FEK ZČU otevře na zasedání AS FEK ZČU 29. 11. 2006 otázku povinného 
tělocviku a o jeho omezení počtem kreditů. 

V Plzni 1. 12. 2006 

 Lukáš Lev  Pavla Boháčová 
 předseda SK AS FEK místopředsedkyně SK AS FEK 
 


